
ZAPISNIK

sa sjednice Upravnog odbora kino kluba "Zagreb” održane dne 12.1.1965 
te nastavkom dne 19.1.1965 god.

Dnevni red: 

1/ Čitanje zapisnika i pošte
2/Rad tečajeva
3/0svrt na festival
4/God.skupština
5/Pravilnik o rajiu servisa
6/Predstavka Tom Gotovca

Na sastanku j e bio prisutan predstavnik kluba agrotehnicara radi najma 
naše prostorije u svrhu kancelarije za prijepodnevno vreme.
Zaključeno je da se sa istima sačini ugovor i po tome je zaduzen drug 
Jakolić,Šamec i Polan.Ugovor do 14.1.o.g.

0 tečaju pionira govori drug Vuinovič.Tečaj pohala oko 40 pionira. 
Snimljen je jedan film koji je ušao u uži izbor na "susretu pionira 
Problema nema i tečaj dobro napreduje.Zaključeno je da se drugu Vui- 
noviću dade nagrad u iznosu od 10.000 Din.

0 tečaju omladinske sekcije govori drug Kodrnja.Postoje dva početnička 
tečaja i jedan napredan.Snimaju se filmovi i tečajevi dobro napredaju. 
Ima ukupno 45 polaznika.Problem je pohranjivanja tehnike za predavanja. 
Zaključeno je da se što prije nabavi nešto praktično za spremanje spo
menute tehnike.

Na temelju dopisa Gradskog vijeća narodne tehnike zaključeno je da se 
i komisiju za održavanje prostorija imenuju drugovi DUŠA IVAN i KODAK 
MARIJAN.

Drug Dukas predlaže hitnu inventuru i prodaju nekih filmova poduzeću 
"Croatia filmu" sa kojima je govoreno da im se prikažu neki naši filmo
vi.
Zaključeno je da drug Grlić odgovori u Salzburg da se ubuduće obraćaju 
lično na naš klub.Pismo će sastaviti drugarica Dalija.

Drug Samec iznaša o rezultatu I. festivala amaterskog filma Hrvatske. 
Plaćanje troškova festivala treba da ide na teret Saveza jer je to 
zaključak jedne sjednice Saveza na kojoj su bili pristtni drugovi Petek 
i Hoholač.U tu svrhu potrebno je izvršiti obračun troškova.
Drug Grlić predlaže da se na neki način nagradi druga Sudovića koji se 
mnogo angažirao oko organizacije festivala.Zaključeno je da se druga 
Sudovića javno pohvali na god.skupštini kluba«

Drug Samec predlaže da se naprave interne diplome za klub koje će biti 
potrebne u razne svrhe,osobito za tečajce.

Diplome o festivalu.treba pisati električnom mašinom, stog se zadužuju 
Dalija,Grlić da ispitaju tko takovu mašinu ima.

U.vezi predstojeće skupštine potrebno je pisati članovima radi regulira
nja zaostale članarine.
Potrebno je da članovi pišu o djelatnostima u toku godine,kako bi izveš- 
taj bio sadržajan i konkretan.
Usvojen je predlog da se Petekov film "Sretanje” pošalje na festival stim 
da se predhodno ispitaju svi momenti prava i obaveza ukoliko film nrimi 
kakovu nagradu,



Drug Hoholač je pročitao prijedlog pravilnika o posudbi tehnike. 
Hakon opširne diskusije predloženo je da^drug Hoholač pravilnik 
dopuni i preiadi te da ga ponovno predloži na idučoj sjednici.

U vezi.predstavke druga Gotovca oformljena je komisija koja će utvr
diti faktično stanje i o rezultatu pismeno obavjestiti upravni odbor 
na idučoj sjednici.
U komisu su ušli drugovi:Oreščanin kao predsjednik,Grlić i Hoholač kao 
članovi.

Sjednica je završena u 22 sata.

Upravnik :

/i. Polan /


